
招标公告 

Invitation For Bids  

1. 招标条件 

Bidding Conditions 

本招标项目业主为如瓦西矿业公司，建设资金为自筹及贷款，招标人为如

瓦西矿业公司。项目已具备招标条件，现对该项目的采矿工程、选冶工程、尾

矿设施及相关辅助、配套设施等全过程工程咨询服务进行公开招标。 

The owner of this bidding project is Ruashi Mining SAS with self-raised 

construction funds and loans. The tenderee is Ruashi Mining SAS and the project has 

been qualified for bidding. Now the bidding is open for the whole engineering 

consulting services of mining engineering, metallurgical processing engineering, 

tailing facilities and related auxiliary and supporting facilities. 

2. 项目概况与招标范围 

Project Overview and Bidding Scope 

2.1 项目名称：梅特瑞斯公司穆松尼铜钴矿项目 

Name of the project: Musonoi Copper and Cobalt Project of Metorex 

2.2 项目地点： 刚果（金）卢阿拉巴省科卢韦齐市梅特瑞斯如瓦西矿业公司

穆松尼项目现场。 

Site of the project: The site of the Musonoi project, Ruashi Mining Company of 

Metorex in Kolwezi city, Lualaba province, DRC. 

2.3 建设规模： 包括采矿、选矿、湿法冶炼、尾矿等项目建设相关辅助、配

套设施。 

Construction scale: including auxiliary and supporting facilities related to mining, 

beneficiation, SX-EX, tailings and other projects. 

2.4 服务内容：全过程工程咨询及项目管理服务，主要包括项目在刚果（金）

及中国的招标采购管理、合同管理、设计管理、进度管理、质量管理、安全管理、



投资管理、信息化档案管理与数字交付、协调管理、风险管理、工程监理、全过

程工程造价咨询、BIM咨询服务、运维及项目后评估工作。 

Service content: the whole engineering consulting and project management 

services, mainly including, in DRC and in China, bidding and procurement 

management, contract management, design management, progress management, 

quality management, safety management, investment management, informatization 

archives management and digital delivery, coordination management, risk 

management, project supervision, engineering cost consultation of whole process, 

BIM consulting services, operation and maintenance and post-project evaluation.  

2.5 服务期限：本项目全过程咨询服务期限自签订合同之日起至项目试生产

结束。 

Service period: the whole process consulting service period of the project starts 

from the date of signing the contract to the end of the trial production of the project. 

2.6质量要求：合格。 

Quality requirements: acceptable. 

2.7标段划分：本项目 1 个标段。 

Bid division: one bid for the project. 

2.8 招标范围：2.4条所列服务内容。 

Scope of bidding: services listed in Article 2.4. 

3. 投标登记 

Bid Registration 

具备全过程工程咨询服务、在刚果（金）有类似全过程工程咨询服务经验的

公司，若有意参加本项目的投标者，请与如瓦西穆松尼项目组张永龙（邮箱： 

zhang.yonglong@musonoi.com，电话：+243827194420）、王开盈（邮箱：

Kaiying.Wang@musonoi.com，电话：+243822150824）联系。 

The companies has the ability of the whole process engineering consulting 

service，or it has the similar experience in DRC, if tenderer is interested in 
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participating in this project，could contact Mr. zhang.yonglong of Ruashi, Musonoi 

project team (E-mail address: zhang.yonglong@musonoi.com , Tel: +243827194420) 

and Kaiying.Wang (E-mail address: Kaiying.Wang @musonoi.com, Tel: 

+243822150824) .  

截止时间2022年6月28日。 

Deadline: June 28, 2022. 
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